
 

 

 

 

 

 

 

Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI saziv  

Prolećno zasedanje  

 

Komisija za nadgledanje javnih finansija  

Sednica br.  24 

Priština, 24. jul 2018. godine, u 11:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-302 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

Sednici su učestvovali : Driton Selmanaj, Mërgim Lushtaku ,Valon Ramadani, Avdullah Hoti, Verica 

Čeranić, Andin Hoti i Ali Lajçi. 

 

Odsustvovali su: Ahmet Isufi, Zafir Berisha, Albert Kinolli i Faton Topalli. 

 

Osoblje za podršku: Mehmet Simnica , Ajet Avdullahu i Endrit Rustemi. 

 

Ostali učesnici : Amir Gashi, Ilir Avdullahu, Sokol Duraku , Ariton Gërxhaliu i Salih Gjonbalaj, 

KRU Prishtina. Drita Vitia - Radio Kosova, Emine Shehu, praktikant Skupština/Kancelarija za 

informisanje , Mehmet Krasniqi, Ekonomia Online, Vlora Spanca, Enver Begolli i Bahri Statovci- 

ZKA. 

 

Sednicom je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik Komisije. 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 10.7.2018; 

3. Razmatranje izveštaja revizije KRU Priština, Sh.A, za 2017. godinu; 

4. Diskusija u vezi razmatranja izveštaja revizije opština za 2017. godinu ; 

5. Razno. 

 

 

Predsednik je konstatovao da su ispunjeni  ulovi za početak rada i otvorio je sednicu prema 

utvrđenom dnevnom redu. 

 

 



1. Usvajanje dnevnog reda ; 

 

 

     Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 10.7.2018 
 

Zaključak  

 

 Zapisnik sa sednice održane 10.7.2018, usvojen je bez primedbi.   

 

 

3. Razmatranje izveštaja revizije KRU Priština, Sh.A, za 2017. godinu 

 

Predsednik  je informisao da se danas razmatra izveštaj revizije Regionalne kompanije vodovoda  “ 

Prishtina”, dok će izveštaj podneti poslanik  Ali Lajçi. 

 

Ali Lajci- je obavestio poslanike da su revizori koji su predstavljeni problemi u procesu upravljanja, 

kako u troškovima nabavke, projekte promena i njihovog manjka dinamikom, upravljanje kadrovima, 

pored radova koji se često ne pružaju itd. Lajci  je istakao  da su preporuke obavezujuće. Uopšteno 

se može reći da preporuke imaju nedostatke u sprovoĎenju, ne samo u ovoj kompaniji, već u većini 

njih. Ali kada vidimo koji su to nedostaci, vidimo da često imaju probleme u predstavljanju tačnosti 

finansijskih izveštaja. On je dodao da treba da se sprovodu preporuke, jer utiče na bolje upravljanje.  

 

Amir Gashi, govorio o napretku performancije RКV "Priština". RКV "Priština" u poslednje tri godine 

došlo je do povećanja prihoda, Ali ove tri godine su bile od ključnog značaja za poboljšanje kvaliteta 

usluga vode. Danas u RКV "Priština" ima dovoljno kapaciteta za 24 sata snabdevanje vodom. Gubici 

su jedan od naših problema, ali to je zbog snabdevanja 24 sata. Briga za nas su komercijalni gubici, 

koje u saradnja sa opštinskim inspektorima  pokušavamo da smanjimo, ali je u velikoj meri teško da 

se realizuje. Što se tiče izveštaja zahvaljujemo Office izveštaj revizora. Board ovog četvrtka će se 

sakupljaju da naprave akcioni plan, predviĎene rokove. Predsednik, otvorio raspravu, ali je takoĎe 

podneo pitanja u vezi sa finansijskim razlikama. Ova margina dostigla € 316 999. Zašto ta razlika? 

Drugo pitanje su naftni rezervoari. 

 

Ali Lajçi, je pitao o nepokretnoj imovini i njihovom ne adekvatnoj registraciji? 

 

Ilir Abdullahu On je rekao da je počev od poslednjeg pitanja Lajci poslanik, procena vrednosti 

sredstava još nije napravljen. Ali ja verujem da će akcioni plan biti dodeljen procena vrši u skladu sa 

standardnim sredstvima. O naftnih derivata, mi smo formirali komisiju o ovom pitanju. Bilo je 

problema u tačnost pumpe. Mi smo preduzeli mere da obustavi službenika koji je odgovoran za ovaj 

problem, a ja sam se obratio pravdu, koja se bavi ovim pitanjem. Dok je, u vezi sa finansijskim 

manjka, Abdulahu je rekao da su oni rezultat preopterećenja i veruje da će u budućnosti neće se 

ponoviti ove razlike. 

 

Predsednik , je postavio pitanje u vezi menadžera kojima je istekao ugovor  u 2016 godini? Cele 

2017 godine oni su plaćeni bez ugovora. Njihovi ugovori su potpisani 1. januara 2018. godine, zbog 

čega je dozvoljena ova situacija? 

 

Ilir Abdullahu, je istakao da su ugovori menadžera nastavljeni  takom odlukom , ali njegova odluka 

nije dostavljena administraciji. 

 



Avdulah Hoti, tražio gubitaka vode u mreži, a kako se to ogleda u vodi tarife imaju kupce. Gubici su 

oko 57% ,, kao što ukupnu cenu, jer se ispostavilo da potrošači plaćaju za vodu koju nisu mnogo 

koristili. TakoĎe, Hoti je  tražio reakcije graĎana Кosova Polja, zbog nedostatka vode? 

 

Ilir Abdulah, rekao je da su gubici vode su do 57%, a to je zbog pokrivenosti vodosnabdevanja 24 

sata. On se osvrnuo i na gubitke vode u zemljama u regionu i takoĎe rekao da je naš zadatak je da se 

smanji ove gubitke.  

 

Avdullah Hoti, pitao zašto su povećane gubitke od 53% do 57%, dok je u većini Prištini cevi su 

zamenjeni?  

 

ilir Abdullahu On je naglasio da je, zajedno sa regulatorom su završili naknade u narednim 

godinama, a cena je 43 centi i 5 centi je otpadne vode. Povećani gubitke kao rezultat povećanog 

snabdevanja vodom. Pomenut je da je deo gubitka  fizički, dok je ostatak komercijalan gubitak. 

 

Avdullah Hoti, kolika je naplata dela koji se fakturiše? 

 

Ilir Abdullahu, je istakao da je  inkasiranje u šest poslednjih meseci 97%. 

 

Avdullah Hoti, je istakao da ispada da graĎani plaćaju dvostruko u odnosu na potrošeno . 

 

Mërgim Lushtaku, pitao je da li postoji strategija za smanjenje gubitaka kao i o problemu 

snabdevanja vodom u opštini Kosovo Polje? 

 

Ilir Abdullahu, je istakao da troškovi snabdevanja vodom u ovo Polju su oko 460 hiljade evra. Mi 

kao kompanija završili smo oko  2.2 km tubacije.  U vezi pitanja strategije istakao je da je usvojena 

strategija za redukciju gubitka vode. 

 

Predsednik , je istakao da pitanje izveštaja treba diskutovati i na plenarnoj sednici i nakon toga doneti 

preporuke o načinu delovanja  o ovim problemima i da se isti ne ponove i sa time se složio i Avdulla 

Hoti , a i složio se i Valon Ramadani. 

 

Zaključak  

 

KMFP je odlučila da izveštaj revizije o KRU Prishtina Sh.A  za 2017 godinu adresira plenarnoj 

sendici zajedno sa preporukama funkcionalne komisije  . 

 

4. Diskusija u vezi razmatranja izveštaja revizije opština za 2017. godinu 

 

Predsednik ,  je informisao poslanike da će se dana  25.7.2018,  održati javna debata u  “Villa 

Gërmia”od 10:00 časova, pod organizacijom KMFP i podržana od GIZ-a. Pozvao je poslanike da 

učestvuju . 

 

 

5. Razno . 
 

KMFP je odlučila da 25.7.2018  održi javnu debatu u cilju diskusije o opštinskim izveštajima revizije. 

 

 

Sednica je zaključena u 12:30.  

 

 



                                                                      Predsednik  Komisije,                                  

Izradilo:                                 ___________________ 

Osoblje za podršku Komisiji .                     Driton Selmanaj  

 

 

  


